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PROTOKÓŁ NR 6/19 

Z POSIEDZENIA KOMISJI GOSPODARCZEJ, 

KTÓRE ODBYŁO SIĘ DNIA 25.04.2019 R. 

 
 Posiedzenie o godz. 16.00 otworzył, a następnie prowadził, Przewodniczący Komisji 

Gospodarczej Roman Pietrzykowski. W posiedzeniu uczestniczyło sześciu członków Komisji 

Gospodarczej (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

 W posiedzeniu uczestniczyli także: Janusz Kosecki – Burmistrz Miasta, 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Krzysztof Czapiewski, kierownik Referatu Gospodarki 

Komunalnej, Przestrzennej i Inwestycji – Marcin Hałas oraz radni: Barbara Graban, Krystyna 

Bednarska, Barbara Bukowska, Piotr Frost, Marek Landowski, Adam Gawrzyał, Stanisław 

Eggert, Henryk Czarnecki, Piotr Frost. 

Tematem obrad komisji było przedstawienie informacji Związku Gmin Wierzyca w 

zakresie gospodarki śmieciami po zamknięciu roku budżetowego 2018 oraz perspektywy 

dalszej działalności i rozpoczęcie budowy PSZOK-u na terenie miasta.  

Powyższą informację przedstawił zebranym w formie bardzo szczegółowej prezentacji 

multimedialnej (załącznik nr 2 do protokołu) zastępca kierownika biura Związku Gmin 

Wierzyca – Stanisław Czechura, który podziękował radnym za to spotkanie, zaznaczając, że są 

jedną z nielicznych Rad, które mają w ogóle ochotę słuchać o gospodarce odpadami i spotykać 

się, by ten temat zgłębiać.  

Po zakończeniu omawiania prezentacji, pan Stanisław Czechura powiedział, że bardzo 

istotną sprawą jest przeprowadzenie konsultacji w przynajmniej kilku kwestiach. 

Poinformował, że Związek Gmin Wierzyca postanowił o niepodwyższaniu stawek opłat w 

zamian za zmniejszenie (na niektórych obszarach wiejskich) częstotliwości odbioru odpadów,  

z zachowaniem prawem wymaganych norm. Konsekwencją niezwiększania opłat jest również 

rezygnacja ze zbiórki odpadów wielkogabarytowych. Nie wszystkie te posunięcia są popularne 

i akceptowane przez wszystkich, jednak są niezbędne, by opłaty pozostały na niezmienionym 

poziomie.  Dlatego zwrócił się do radnych z prośbą, by zastanowili się nad pewnymi kwestiami, 

jak np.: Czy mieszkańcy w zamian za utrzymanie wyższego standardu świadczonych usług są 

skłonni zaakceptować wyższą opłatę, czy może jednak chcą płacić mniej w zamian za niższy 

standard usług? Jakie frakcje odpadów powinny być zbierane w pojemnikach, a które mogą być 
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zbierane w workach? To są pytania, na które trzeba sobie odpowiedzieć planując działania na 

rok bieżący.  

Pan Stanisław Czechura wspomniał też o tym, że ma takie wrażenie, iż w chwili obecnej 

Rady Gmin mają poczucie, że zostały pozbawione decyzyjności w kwestii gospodarowania 

odpadami, dlatego być może rozwiązaniem tego stanu rzeczy jest wprowadzenie zmiany w 

Statucie Związku umożliwiającej poszerzenie reprezentacji gmin w Zgromadzeniu Związku, 

np. o Przewodniczącego Rady Gminy lub upoważnioną przez Radę osobę. Otwarta  jest 

również dyskusja nad zmianą Statutu Związku umożliwiającą indywidualną dopłatę gminom, 

które chcą indywidualnie podwyższyć standard usług na swoim terenie. Bardzo istotnym 

zadaniem na rok bieżący jest przygotowanie Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia 

dla kolejnego przetargu na wyłonienie wykonawców realizacji usługi odbioru odpadów od 

października 2020 roku.  

 W związku z brakiem dalszych spraw do omówienia, Przewodniczący Komisji 

Gospodarczej Roman Pietrzykowski zakończył posiedzenie komisji o godz. 18.30. Protokół 

zawiera 2 ponumerowane strony maszynopisu i 2 załączniki.  

 

 

           Przewodniczący Komisji Gospodarczej 

       Roman Pietrzykowski 

 

 

 

Protokolant: Iwona Dembska 

Skórcz, dnia 02.05.2019 r.  


